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Verslag Activiteitengroepen en Bestuur SVR  

29-10-2024   19.30 uur   De Oase  

 

1. Opening en welkom door de voorzitter. 
De voorzitter (Johan Kamp) heet iedereen welkom. Dit is de eerste keer voor hem als 
voorzitter. Het is heel prettig dat er van iedere groep bestuursleden aanwezig zijn; ook het 
SVR bestuur is voltallig.  
 

2. Vaststellen agenda 29-10-2024: de agenda wordt akkoord bevonden 
 

3. Vaststellen verslag 19-03-2024: het verslag wordt akkoord bevonden 
 

4. Mededelingen / Aandachtspunten:  
Bestuursbezoek aan de Activiteitengroepen: na een bedankje voor de goede opkomst 
vertelt Christ Maas (Coördinator Activiteitengroepen)  het een en ander over de 
bestuursbezoeken. Er zijn inmiddels 21 groepen bezocht; voor het eind van het jaar 
hopen we overal geweest te zijn. Er is een nieuwe groep bijgekomen: de vrije biljarters 
zijn nu verenigd in een groep. Het bezoek van het bestuur is bedoeld om kennis te maken 
met de groepen en hun bestuur; er kunnen knelpunten besproken worden, zowel door de 
besturen van de groepen als het bestuur van de SVR. Opvolging van de groepsbesturen 
heeft de aandacht.  
 
Als tip aan de groepen willen we meegeven om eens te kijken of je een lijst kunt maken 
met contactpersonen van je leden, die je zou kunnen bellen in geval van een calamiteit.  
 
Mogelijkheid tot fondsenwerving: Soms wil je voor je groep wat aanschaffen; is dat wat 
kleins dan betaal je dat zelf. Gaat het om iets groots, dan kan de SVR dat niet betalen, 
maar kan er wel een beroep gedaan worden op een fonds. Het biedt geen zekerheid dat 
je het krijgt, maar is altijd het proberen waard. Zou je dit willen, dan kun je contact 
opnemen met vicevoorzitter Ingrid Scheifes.  
 
Afspraken rondom dementie: Via de schildersgroep kwam de vraag hoe om te gaan met 
leden die gaan dementeren. Hoewel je het elk lid gunt om zo lang mogelijk deel te nemen 
aan een groep, moeten we kijken of het haalbaar blijft. De voorzitter heeft een 
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handreiking geschreven, de te nemen stappen staan hierin beschreven. Communicatie 
is van groot belang. De handreiking wordt naar de groepen gestuurd. 
 
Jubilea Activiteitengroepen: de penningmeester (Ad Bink) geeft aan dat de jubilea (12.5-
25-40-50-60 jaar) zijn gebaseerd op het moment van toetreding tot de SVR. Je kunt 
€100,- aanvragen voor zo’n jubileum. Het aanvragen loopt via de secretaris (Louise 
Keijzers); die zorgt dat het bij de penningmeester terecht komt.   
Het kan zijn dat een groep al langer bestaat en op basis daarvan wat wil vieren; dat komt 
voor eigen rekening. Als je in De Oase wat viert dan mag er van alles op het gebied van 
eten en drinken; dus zeker de moeite waard om naar deze mogelijkheid te kijken. Dit 
moet wel gemeld worden bij De Boodschap door de secretaris, dus eerst contact 
opnemen graag.   
 
Hitteprotocol: hitte is onvoorspelbaar. Verantwoordelijkheden zijn er voor verschillende 
geledingen: ieder lid is zelf verantwoordelijk voor zijn of haar komst. Verder kan een 
bestuur van een groep beslissen om een activiteit wel of niet door te laten gaan. Ook het 
SVR Bestuur kan dit beslissen: zij heeft de verantwoordelijkheid voor de gastvrouwen en 
gastheren. Vaak vallen de ochtenden nog wel mee. Mogelijk zouden er activiteiten naar 
de ochtend verschoven kunnen worden op de plekken die in de zomer niet bezet worden. 
Het bestuur wil graag input van de groepen hierover. Hoe te handelen? Wat zijn de 
wensen hierin? Wie heeft er oplossingen? Er is geïnformeerd bij De Boodschap naar 
airco: hier zijn geen financiële middelen voor.  
 
Valpreventie:  De vicevoorzitter refereert aan de vorige bijeenkomst. Iedereen was 
enthousiast door de goede samenwerking met alle partijen. Er was al veel werk verzet. 
Plotseling besloot de gemeente (ABG) een andere weg in te slaan. Als partner doen we 
niet meer mee. Omdat we het wel belangrijk vinden, hebben we in de Nieuwsbrief wel 
opgeroepen om publicaties van de gemeente in de gaten te houden en je aan te melden 
als je in aanmerking komt. 
 
Nooduitgang: het alarm is al twee keer afgegaan omdat de deur niet helemaal goed 
gesloten was. Bij bijzonderheden kunnen de gastvrouwen en/of de gastheren de deur 
openen en sluiten. Maar verder is dit echt niet de uitgang  die je moet nemen. Ook niet 
om even te gaan roken: daar is een plek op de patio voor. Ook moet er op gelet worden 
dat er niets voor de deuren staat. De Boodschap regelt het ontruimingsplan: bij 
calamiteiten horen zij aan te geven hoe te handelen. Ook heeft De Boodschap 
personeelsleden als BHV-er.  
Tevens kwam het verzoek van De Boodschap om aan het eind van de dag de ventilator uit 
te zetten (door de gastvrouwen/heren). 
 
Voorstellen van nieuwe bestuursleden van de Activiteitengroepen:  
MMBC: Cees Bakker is sinds begin van dit jaar de penningmeester van de maandag 
bridge 
Pitch & Putt: Ben Robbers is vanaf de zomer hun penningmeester 
Pitch & Putt: en nog een nieuw bestuurslid bij Pitch & Putt : Liza Nooten 
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Vrije biljarters: Toon Lodewijks is het aanspreekpunt  
 

5. Rondvraag:  
Wil Michielsen: sinds vorig jaar zijn we overgegaan op pinnen en kan er geen cash meer 
gebruikt worden in De Oase. Daardoor komt er geen fooi meer in de pot. Een voorstel van 
Will: de consumptiekaarten duurder maken,  de extra opbrengst naar de gastvrouwen en 
gastheren laten gaan. Het is een mooi voorstel. Het bestuur is al met hen in gesprek; dat 
ze wat nodig hebben is evident.  
 

6. Sluiting:  
 Om 20.40 uur wordt de vergadering gesloten 
 
 
 


